
Skrivelse om badplatser och access 3ll va4en runt Kungsholmen 

Va4net är en stor del av Stockholm. Centerpar3et vill 3llgängliggöra det fantas3ska va4en som finns i hela 
staden och ta vara på de outny4jade möjligheter som finns. Dels med fler strandbad, dels med va4ennära 
broar, badflo4ar, badstegar och soldäck.  

Enligt Stockholms ordningsföreskriGer är bad 3llåtet vid friluGsbad som anordnas av kommunen samt även 3o 
utsedda strandlinjer vid Mälaren och Saltsjön. För närvarande kontrollerar staden genom miljöförvaltningen 
under sommarsäsongen på uppdrag av stadsdelsförvaltningar va4enkvaliteten vid e4 antal badplatser. 
Resultatet av mätningarna kommuniceras via miljöförvaltningens hemsida.  

Centerpar3et vill skapa fler och bä4re bad- och kallbadsmöjligheter i Stockholms olika stadsdelar. Där 
badmöjligheter helt saknas kan badflo4ar eller mer permanenta badbryggor placeras ut. En annan lösning är 
små kallbadhus med bastu som kan placeras längs med stadens stränder och kajer. Genom a4 skapa fler 
badmöjligheter avlastar vi också våra större strandbad som i flera fall lider av dålig va4enkvalitet. 

Centerpar3et anser a4 fler av de badplatser som föreslagits i den av staden antagna handlingsplanen för nya 
bad bör skyndsamt tas vidare av berörda nämnder och särskilt i Brunnsviken, Hammarby sjöstad, västra 
Gröndal, Farsta Strand samt på norra Stora Essingen.  

I vår stadsdel ser vi särskilt a4 Norr Mälarstrand skulle lämpa sig för en rik3g badplats. Det är en mycket populär 
del av stadens va4enlinje och många närboende och andra tar sig redan idag med stort besvär ner i va4net för 
a4 bada på platsen, där bad enligt ordningsföreskriGerna är 3llåtet men idag i prak3ken svårt eller farligt.  

Vi ser det som angeläget a4 Kungsholmens stadsdelsnämnd snarast tar ini3a3v för a4 3llgängliggöra denna 
badplats för allmänheten, exempelvis med en permanent badbrygga på sträckan mellan Mälarpaviljongen och 
solbryggorna eller utmed samma strandkant men i höjd med Chapmansgatan. 

Därför vill vi ställa följande frågor 3ll stadsdelsförvaltningen: 

1. I stadens budget för 2023 står det a4 stadsdelsnämnderna ska bidra 3ll arbetet med a4 3llskapa fler 
badplatser. Vilket arbete pågår i förvaltningen för a4 öka antalet badplatser inom 
stadsdelsnämndområdet? 

2. Hur arbetar förvaltningen för a4 genomföra handlingsplanen för nya bad och med de särskilt utpekade 
platserna? 

3. Hur mycket pengar har förvaltningen avsa4 i sin investeringsbudget för a4 uppföra badbryggor, 
badflo4ar, bastuflo4ar, badstegar och liknande? 

4. Hur mycket pengar har nämnden sökt från po4en Stockholm vid va4en i CM4 för a4 3llgängliggöra 
va4net inom si4 geografiska område för bad?
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